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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
14/2020. sz. 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
 
Készült: 2020. augusztus 17. napján 14:00 órai kezdettel tartott rendkívüli nyilvános 
Képviselő-testületi ülésről. 
 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme  
 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
 
NAPIREND: 
 

1. Ajánlattételi felhívás zúzottkő beszerzésére 

180/2020.(VIII.17.) sz. határozat 
 

2. Támogatásról való lemondás 

181/2020.(VIII.17.) sz. határozat 

 
 
Tardi Kálmán alpolgármester:  
Köszönti a rendkívüli testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Dr. Miluczky Attila 
polgármester szabadságát tölti, ezért vezeti ő a mai ülést, valamint Csepreginé Kocsis Nóra 
jegyző távolléte miatt Bóta Barbara aljegyző képviseli a törvényességet.  Megállapítja, hogy az 
ülés szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 5 
képviselő jelen van. Dr. Fekete Péter Pál, Dudits Pál és Vitéz Zsolt képviselők igazoltan vannak 
távol. 
 
Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Bencsik Dániel és Kiss Imre képviselőket, a 
jegyzőkönyvvezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
Tardi Kálmán alpolgármester:  
Javasolja, hogy az alábbi napirendi pontokat tárgyalja meg a Képviselő-testület: 
 

1. Ajánlattételi felhívás zúzottkő beszerzésére 

2. Támogatásról való lemondás 
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A napirendekkel kapcsolatban elmondja, hogy az előző közbeszerzésen lényegesen 
olcsóbban sikerült zúzott követ vásárolni, mint amire fedezetet kapott az önkormányzat, és 
a fennmaradt összegen is zúzott követ szeretnének vásárolni, ami egy bonyolult procedúra, 
mivel állami pénzről van szó.  
 
Illetve a temető fejlesztésére volt pályázat, és úgy alul lett tervezve a pályázat, hogy a 
vélhetően 40 millió forint keletkező kiadásokkal szemben van 11 millió forint pályázati 
lehetőség, vagyis cirka 30 millió forint saját erőt kellene mellé tenni, de az önkormányzat 
jelenleg 3 millió forintot sem tud egy pályázat mellé tenni. Így ezt a pályázatot elengedik, és 
majd egy jobb kondíciójú pályázatnál újra beadják. Már most vannak alapok, amikre lehet 
építkezni. 
 
Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki az ismertetett napirendi pontokat elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadta a napirendet.  
 
 
Napirendek tárgyalása: 
 

1. Ajánlattételi felhívás zúzottkő beszerzésére 

 
Tardi Kálmán alpolgármester:  
Megkéri Bóta Barbara aljegyzőt, hogy ismertesse a napirendet. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
A pályázatban az előző évi árak alapján lettek a költségek megbecsülve, és ez alapján több 
mint 40 millió forint fedezet állt rendelkezésre. Ez alapján megindították a közbeszerzési 
eljárást, és több érvényes ajánlat is érkezett. A legalacsonyabb ajánlat nettó 27 millió 
forintról szólt, tehát itt keletkezett egy nettó 13 millió forintos megtakarítás, amit nem 
szeretnének elengedni, hiszen ez egy nyertes pályázat. Egyeztettek a Munkaügyi Központtal, 
hogy a megtakarított pénzt további zúzott kő vásárlására szeretnék fordítani.  
 
Mivel 13 millió forintról beszélnek, ez önmagában nem érné el a közbeszerzési értékhatárt, 
de a közbeszerzési eljárás bonyolítója elmondta, hogy mivel ugyanazt a célt szolgálja, mint 
az előző közbeszerzés, egybe kell számítani és le kell folytatni egy újabb közbeszerzési 
eljárást, amit a lehető legrövidebb határidőkkel kell lebonyolítani, hogy még szeptember 
közepén szerződést tudjanak kötni a majdani szállítóval. Ezért került sor a rendkívüli 
testületi ülésre, hogy augusztus végére beérkezzenek az ajánlatok, és szeptember elején a 
Képviselő-testület tudjon dönteni. 
 
Az ajánlattételi felhívás gyakorlatilag ugyanaz, mint korábban, csak a 3. oldalon a 
mennyiségek kerültek aktualizálása.  
 
Tardi Kálmán alpolgármester:  
Kéri, hogy aki az ajánlattételi felhívást elfogadja, kézfeltartással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
180/2020. (VIII.17.) számú határozata: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Zúzottkő beszerzése Egyeken” tárgyú közbeszerzési eljárást megindító 
felhívást és a kapcsolódó közbeszerzési dokumentumokat a mellékelt 
tartalommal elfogadja, és dönt az eljárás megindításáról. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
Bóta Barbara aljegyző 

 
 

2. Támogatásról való lemondás 

 
Tardi Kálmán alpolgármester:  
Megkéri Bóta Barbara aljegyzőt, hogy ismertesse a napirendet. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Tavaly vagy tavalyelőtt Kalmár Zoltán tervei alapján benyújtottak egy pályázatot a temető 
infrastrukturális fejlesztésére, ami tartalmazta az öltöző, két garázs illetve vizesblokkok 
kialakítását. A már meglévő épületet bővítették, korszerűsítették volna, amiből egy nagyon jó 
szociális épület lett volna. Nagyon nehezen jutottak el odáig, hogy építési engedélyhez jusson 
ez az infrastrukturális fejlesztés. Júliusban érkezett meg az építési engedély, és ki tudta volna 
az ajánlatkérőket küldeni, de előzetesen szeretett volna egy árazott és egy árazatlan 
költségvetést készíttetni, amit az ajánlatadóknak be kellett volna árazni. Kótai Csaba látta el 
ezt a feladatot, és a 11 milliós összköltségvetésű pályázathoz készített egy több, mint 42 millió 
forintos építési költségvetést. Kótai Csaba szerint ez egy reális szám, mert Kalmár Zoltán a 
tervezés során olyan hibákat vétett, hogy egy csomó költséget kihagyott a tervezéskor. Bízott 
benne, hogy ezen tudnak valahogy még alakítani. Átnézette a költségvetést kivitelezővel, 
átnézette helyben Kiss Mihály ügyintézővel is, átnézte Kaloczkai András is, de mindenki azt 
mondta, hogy a realitás nem a 11 millióhoz áll közel, hanem inkább ahhoz a 42 millióhoz, amit 
Kótai Csaba készített. Ez azt jelenti, hogy a 9 millió forintos támogatás és a 3 millió forint 
önerő, amit hitelből kívántak finanszírozni, a közelében sem lenne annak az összegnek, amit az 
ajánlatban kapnának. Abba pedig nem hajszolhatják bele az önkormányzatot, hogy ezt még 
20-30 millió forinttal kiegészítse. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Csökkentett tartalommal nem lehet megvalósítani? 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Ennek is utánajárt. Lehetne csökkenteni a tartalmon, de annak is csak pár millió forintos hatása 
lenne. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Olyan nem lehet, hogy csak 11 millió forintért csinálnának valamit? 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Nem lehet, mert ha csak részben valósítják meg a fejlesztést, az támogatás elvonással jár. 
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Polgármester úr is belátja, hogy ezt el kell engedni, és megbízta, hogy a lehető leghamarabb 
próbálja ezt elintézni, de Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezetővel abban maradtak 
délelőtt, hogy jó lenne egy testületi döntés a támogatásról való lemondásról. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Egy 250 000 Ft körüli tétel ki lett fizetve, amire támogatást nem tudnak lehívni, majd 
megpróbál valamit átcsoportosítani ide, mert már ki van fizetve a terv, és az eszközbeszerzés. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
A terv, eszközbeszerzés és a tábla már ki van fizetve. A telekösszevonást nem számolták, mert 
azt egyébként is meg kellett volna csinálni. 
 
Tardi Kálmán alpolgármester:  
Amennyiben belátható időn belül sikerülne új pályázati kiírást találni ilyen céllal, akkor fel 
tudják használni a tervet, és akkor nem ablakon kidobott pénz lesz. 
 
Felelős képviselőként akkor döntenek helyesen, ha belátják azt is, hogy az önkormányzat 
érdekét az szolgálja, ha elengedik ezt a pályázatot, mert nincs plusz 30 millió forint, amit mellé 
tegyenek.  
 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy lemondjanak a támogatásról, és visszautalják a támogatás, 
kézfeltartással szavazzon. 
  
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
181/2020. (VIII.17.) számú határozata 

 
a Hortobágyi Leader Közhasznú Egyesület – Közösségi tevékenységnek helyet 

adó épületek és területek fejlesztése című VP6-19.2.1-45-4-17 kódszámú 
pályázat megvalósításától való elállás tárgyában 

 
 
„Közösségi tevékenységnek helyet adó épületek és területek fejlesztése” című 
VP6-19.2.1-45-4-17 kódszámú pályázat megvalósítása kapcsán a Képviselő-
testület az alábbi döntést hozza:  
 
Tekintettel arra, hogy az aktualizált költségbecslés a projekt összköltségét 
42 264 261 Ft. összegben határozza meg, valamint arra, hogy az 
Önkormányzat pénzügyi lehetőségei korlátozottak, és a 3 388 807 Ft összegű 
pályázati önerőnél magasabb összeget nem áll módjában biztosítani, az 
Önkormányzat a 1943718735 azonosító számú projekt megvalósításától eláll. 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata kötelezettséget vállal arra, hogy az igénybe 
vett támogatási előleg teljes összegét visszafizeti. 
 
  
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
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Mivel több napirend és hozzászólás nem volt, az alpolgármester megköszönte a Képviselő-
testület munkáját, a meghívott vendégek megjelenését és az ülést 14:25 órakor bezárta. 

 
K. m. f.  

 
 
 
 

______________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző h. 

Bóta Barbara 
aljegyző 

______________________ 
Dr. Miluczky Attila polgármester h. 

Tardi Kálmán  
alpolgármester 

 
 
 

______________________ 
Bencsik Dániel 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 
Kiss Imre 

Jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 

______________________ 
Fekete Lászlóné 

Jegyzőkönyvvezető 
 
 


